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Духовната практика Дафа е сериозна 
  

„Практикувайте със сърцето, което имахте в началото, и успехът е гарантиран.“ 

Това са истинни думи от духовната общност. С преподаването на Дафа, Великия път, 

пред широката общественост бяха разкрити много висши тайни от огромна важност. 

Разкриването им имаше поразителен ефект, като нищо преди това – не само за 

широката общественост, но и за онези, следващи в живота си духовна дисциплина, 

дори и за онези в божествените сфери. Един след друг хора – както предопределени, 

така и не – идваха да получат ученията на Дафа и да започнат духовна практика. Но 

докато някои започнаха със силно усещане за отдаденост, има и такива, които в 

практиката си намериха за трудно да изоставят многото привързаности, които са 

развили с времето. С течение на времето някои от тях се отпуснаха. Прибавете към 

това и изискванията на работата и липсата на добре организирана семейна среда и 

тези хора са се озовали с дори още по-кратко време за изучаване на Фа и упражнения. 

И макар от време на време на участват в груповите дейности на практикуващите, те 

не могат да успеят да бъдат прилежни. С времето са стигнали до това да не приличат 

по нищо на практикуващи духовна дисциплина и дори са започнали да правят неща, 

които никой практикуващ не бива да прави. Очаква ги опасност, ако продължават по 

този начин! 

Когато всеки човек се е присъединил към редиците на Дафа учениците от Фа 

коригирането, знаещата му страна е дала клетва и е подписала залог с Божественото, 

и се е заклела със собствената си душа, че ще изпълни историческата мисия, която 

един Дафа ученик трябва да поеме, така че оттогава е извън властта на Трите сфери. 

И ето защо аз, вашият учител, премахнах имената на всички Дафа ученици от 

дневниците на Трите сфери, от човешката сфера, от отвъдното и дори от ада. 

Оттогава насам животите на Дафа учениците са единствено в ръцете на Дафа и са 

освободени от прераждане; дори онези с грехове повече не са обречени на ада. 

Духовно съвършенство очаква онези, които се справят добре в своята практика. Те 

ще се завърнат на своята позиция в Новата вселена, където ще управляват свое 

собствено Божествено владение. Онези, които не успеят в самоусъвършенстването 

си, нарушат клетвите си или съгрешат срещу Великия път, ще трябва да понесат 

последиците, съответстващи на обещанието, което са дали с душата си! Но аз 

милостиво продължавам да им давам още шансове. Те дори не осъзнават, че трябва 

да са благодарни за това, и упорито не изоставят своите привързаности.  

Макар духовната дисциплина, с която се занимават Дафа учениците, да е с доста 

свободна форма, стандартът за тях като личности, отдадени на духовно развитие, е 

стриктен и тежък, и техните исторически мисии са сериозни и важни. Дафа 

учениците, които постигнат духовно съвършенство, ще станат специални същества 

и в очите на божествата из вселената те са изключително святи същества, които са 

били закалени през периода на Фа коригирането. Защо старите сили са били толкова 
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строги с Дафа учениците? От една страна те ви завиждат. От друга, гледат с 

пренебрежение на някои Дафа ученици, които имат прекалено много и прекалено 

силни човешки мисли, които не се уповават на Фа в различни ситуации и които 

гледат на нещата по човешки начин. Ето защо трудностите са големи за онези, които 

не се справят добре, и ако продължи така, е направо опасно! 

Фа коригирането вече достига своя край и старите сили искат да изтръгнат 

определен брой хора, които не са успели истински да работят над себе си в 

практиката си или които дълго не са успели да удържат клетвите си и да изпълнят 

своите исторически мисии. И така те карат демонични същества да обладаят телата 

на най-лошите хора, които са се смесили с практикуващите, и да използват 

човешкото им мислене, привързаности, неприязън и други зли мисли, за да 

привличат практикуващи, които са се отдалечили от Фа и от дълго време не работят 

истински над себе си. Макар да изглежда като опит да се навреди на общността на 

Дафа учениците, старите сили всъщност използват тези хора, за да прочистят 

цялостното тяло Дафа ученици и да изобличат измежду Дафа учениците онези, които 

просто се размотават, които в хода на практиката не могат да се освободят от 

привързаностите си, които от дълго време не се уповават на Фа и които са се 

променили до степен да не успяват да практикуват. В това критично време този, 

който се присъединява към тези хора, е някой, който бива разпознат с цел да бъде 

прочистен. Това е истинската причина старите сили да използват задкулисно онези 

хора, които предизвикват проблеми напоследък. 

Онези, които предизвикват проблеми, биват контролирани от демонични 

същества, макар те да не са наясно с това и, разбира се, биха отхвърлили идеята. 

Проблемът е, че наистина има хора с привързаности и оплаквания, които им 

осигуряват публика, съгласяват се с тях, поддават се и ги слушат и гледат или четат 

техните неща, напълно пренебрегвайки сериозността и важността на Дафа и 

духовната практика. Но Дафа е Пътят на Небето, а не нещо, което всеки може да 

разбърка! Човешките съзнания са това, което може да бъде разбъркано. И онези, 

които се държат зле, са точно тези, които старите сили искат да премахнат. Хората, 

които от дълго време са се отклонили от Фа, е необходимо да обърнат специално 

внимание. Онези, които са най-склонни се съгласяват [с хората, които създават 

проблеми], са хора, които таят привързаности, неприязън или дори онези, които са 

били изключени от Дафа проект, предназначен да спасява хора, заради направени от 

тях грешки, или които са недоволни. И когато тези хора разговарят заедно и изказват 

оплакванията си, това е огромна изява на тяхното човешко мислене. Можем да 

видим, че типът хора, за които говоря, никога не оценяват нещата въз основа на 

нашите учения, Фа, нито се питат: дали е редно да негодувам така? Дали подхожда 

на човек, отдаден на самоусъвършенстване? Дали е в съответствие с нашите учения? 

Когато човек се справя зле в своята духовна практика, това е негова работа. Но когато 

неговите действия нанасят тежка вреда на нашата практика и повлияват на усилията 

ни да спасяваме хора, тогава е нещо сериозно. Как би могло да се позволи на 

човешките същества да нарушават това невероятно важно Фа коригиране, когато то 
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е дело на Създателя и на множеството божества в продължение на милиони години 

с цел да се спасят всички животи?! Подобни нарушения са несравним грях, който 

нито едно същество в която и да е сфера не бива да смее да извърши! 

Има и някои, които твърдят, че отдавна са спрели да практикуват и мислят, че 

вече не са част от нас, така че може да казват или правят неща, които вредят на Дафа. 

Ще им кажа това: вие бяхте способни да се присъедините в практиката, когато го 

направихте в миналото, защото бяхте заложили живота си. Няма значение колко 

възрастен сте или колко отдавна е било; клетвите са сериозно нещо. Това означава, 

че за онези, които казват, че вече не практикуват, няма значение дали сте напуснали 

Дафа преди много време или наскоро: необходимо е да изпълните своята клетва, дори 

и вече да не практикувате. Това е невероятно важно нещо, че първоначално сте 

искали да станете ученик на Великия път на вселената по време на периода на Фа 

коригиране. Това е избор от невероятна значимост за всяко същество, а клетвата е 

била подписана със собствения ви живот! Мислите ли, че е толкова просто, като да 

решите да практикувате, ако искате, или не, ако не искате? Би ли могло да се позволи 

на човешко същество да избяга от отговорност с космически мащаб, както и от 

божествата и Създателя?! Щом сте подписали обета си, трябва да го изпълните! 

От състрадание изнасям тази лекция отново – и за последен път – на тази група 

хора. Направете си услуга и изберете път напред, който да е в най-добрият за вас! Не 

трябва ли сериозността на духовната ви практика да е очевидна, когато старите сили 

са мобилизирали пълната сила на огромна нация, контролирана от злата Китайска 

комунистическа партия, за да ни потиска? Никога в миналото човешки същества не 

са ставали божества. Така че как би могло това да не е важен въпрос? Не са ли били 

достатъчни да ви събудят болезнените уроци от Дафа учениците, които не са се 

справили добре в своята практика? 

Учителя Хонгджъ, Ли 
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